
Fa-predavanje	na	20.	godišnjicu

Li	Hongzhi

u	Njujorku,	13.05.2012.

(Svi	ustaju	i	srdačno	aplaudiraju.	Učitelj	nekoliko	puta	signalizira	svima	da	sednu.)

Dobro	 jutro!	 (Učenici	kažu,	“Dobro	jutro,	Učitelju!”)	Naporno	ste	radili!	 (Učenici	odgovaraju,

“Učitelj	 je	naporno	radio!”	Aplauz)	Mislim	da	 je	bolje	da	stojim	da	biste	me	bolje	videli.	 (Svi

aplaudiraju)	Dosta	dugo	se	nismo	videli	i	znam	da	biste	hteli	da	me	dobro	vidite,	pa	ću	zato

stajati.	(Učenici	se	smeju	i	aplaudiraju.	Učitelj	odgovara	sa	heši.)

Puno	 ljudi	 je	 došlo	 na	 godišnju	 Fa-konferenciju	 u	 Njujorku.	 Ova	 dvorana	 ima	 ograničen

kapacitet,	 i	 svi	 ne	 mogu	 stati.	 Zato	 sam	 poručio	 organizatorima	 da	 za	 sledeći	 put

obezbedimo	stadion.	(Učenici	se	smeju	i	aplaudiraju)

Rekao	sam	da	ste	naporno	radili,	i	zaista	je	tako.	Nikada	pre	nije	postojalo	ništa	tako	važno

kao	što	je	Fa-ispravljanje.	Zapravo,	sve	što	se	u	prošlosti	desilo,	sve	što	je	bitno	za	kulturu	i

sve	što	su	kultivatori,	 ili	prosvetljeni,	prikazali	u	 različitim	periodima,	 trebalo	 je	da	posluži

kao	referenca	učenicima	Dafe,	i	postavi	temelj	za	veliko	širenje	Dafe.	Drugim	rečima,	sve	od

starina	 do	 danas	 je	 bilo	 radi	 ovoga.	 Da	 budem	 određeniji,	 pet	 hiljada	 godina	 kineske

civilizacije	je	bilo	direktno	postavljanje	stvari	za	ovaj	finalni	događaj.	Onda	nešto	tako	važno,

razmislite,	 mora	 imati	 uticaja	 na	 to	 da	 li	 životi	 celokupnog	 kosmosa	 mogu	 biti	 spaseni,	 i

može	 li	 se	 sve	 izbaviti	 u	 vremenu	 kad	 više	 ništa	 nije	 dobro.	 Pre	 nego	 što	 je	 počelo	 Fa-

ispravljanje	kosmosa,	niko	se	nije	usudio	da	kaže	da	li	će	ovaj	poduhvat	uspeti.	Takvo	je	bilo

razmišljanje	mnogih	 božanskih	 bića,	 svojevremeno	 kad	 sam	 se	 upustio	 u	 ovo.	Često	 bi	mi

rekli,	“Želimo	ti	uspeh.”	To	što	su	govorili	impliciralo	je	puno	toga.	Bilo	je	i	drugih	božanskih

bića,	koja	bi	mi	govorila	da	nikad	pre	nije	bilo	ničeg	sličnog	ovom.	Ona	su	sagledala	ogroman

stepen	teškoće.

Kako	se	ispostavilo,	progon	s	kojim	su	se	učenici	Dafe	suočili	u	svojoj	kultivaciji	u	ljudskom

društvupredstavlja	 prikaz	 snažnih	 reakcija	 koja	 su	 tokom	 re-formiranja	 kosmosa	 imala

pozitivna	 i	 negativna	 bića;	 ili	 drugim	 rečima,	 užas	 koji	 je	 zlo	 progonom	donelo	 učenicima

Dafe,	 kao	 i	 istrajavanje	učenika	Dafe	u	pravednoj	 veri,	 tokom	otpora	progonu	 i	 spašavanja

živih	 bića,	 samo	 je	mali,	 sićušan	 odraz	 dešavanja	 iz	 ogromnog	 kosmičkog	 Fa-ispravljanju,

ovde	 u	 ljudskom	 svetu.	 Ovo	 je	 zapravo	 neverovatno	 ogroman	 poduhvat,	 i	 njegova

veličanstvenost	se	ne	da	rečima	opisati.	Dok	se	kosmos	re-formira,	 i	dok	se	radi	na	svakoj

pojedinoj	 dimenziji,	 svaka	 od	 tih	 dimenzija	 će	 imati	 svoje	 sopstvene	 manifestacije.	 Sudar
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novog	i	starog,	sudar	dobra	i	zla,	odražava	različite	stavove	živih	bića,	dok	je	ovo	što	se	zbiva

u	 ljudskom	 svetu	 samo	 prikaz	 u	 jednoj	 dimenziji.	 Ranije	 sam	 vam	 rekao,	 to	 da	 li	 se	 jedan

učenik	Dafe	dobro	kultiviše	ili	ne,	odlučuje	kolika	će	mu	biti	moć	u	spašavanju	živih	bića,	kao

i	njegovu	moć	da	bude	uspešan	u	saradnji,	ovde	u	ljudskom	svetu,	u	Fa-ispravljanju.	Zapravo,

tokom	 Fa-ispravljanja	 sve	 dimenzije	 sarađuju	 sa	 Fa-ispravljanjem,	 i	 stvari	 se	 istovremeno

obavljaju—tempo	 Fa-ispravljanja	 je	 sinhronizovan.	 Ljudi	mogu	 videti	 samo	 ono	 što	 učenici

Dafe	 pokažu	 ovde,	 u	 ljudskom	 svetu.	 Ali	 ono	 što	 se	manifestuje	 u	 drugim	 dimenzijama	 je

drugačije,	 jer	 to	 je	 direktan	 prikaz	 dezintegracije,	 opstanka	 ili	 smrti,	 života,	 i	 proces

obnavljanja	kosmosa	i	kosmičkog	tela.	Taj	prizor	je	nešto	izuzetno	uzbudljivo,	upečatljivo.	Ali

na	kraju	krajeva,	pošto	samo	ljudska	bića	mogu	da	se	kultivišu,	a	učenici	Dafe	će	i	dalje	biti

ljudska	bića	koja	 se	kultivišu,	 koliko	god	velike	misije	mogli	nositi,	 pošto	 ljudska	bića	 rade

stvari,	 velika	 većina	 ljudi	 nije	 u	 stanju	 da	 vidi	 te	 [veličanstvene]	 stvari,	 a	 samo	 nekolicina

može	da	 razazna	čak	 i	malen	deo	 toga.	 Samo	pod	ovim	okolnostima,	u	ovom	konkretnom

ljudskom	stanju,	pod	pritiskom	zla,	savladavajući	nedaće,	vi	možete	raditi	ono	što	treba.

Sagledano	 iz	 perspektive	 istorije,	 ovo	 je	 zbilja	 krupna	 stvar,	 pa	 onda	 pomislite	 kakve	 su

pripreme	bile	neophodne.	Sačinjeni	aranžmani	su,	zapravo,	veoma	detaljni,	sve	do	toga	kako

će	 svaki	 učenik	 Dafe	 ići	 svojim	 putem,	 s	 kojim	 situacijama	 će	 se	 susresti,	 kako	 će	 svako

napredovati	ili	nazadovati,	i	kako	će	se	reagovati	kad	eventualno	nastanu	nepodesna	stanja	-

sve	 ovo	 je	 do	 detalja	 razrađeno.	 Ali	 i	 pored	 svega	 toga,	 na	 kraju	 ipak	 mora	 važiti	 da	 je

najbitnije	sve	ono	što	ti,	kao	živ	entitet,	želiš.	Da	li	želiš	da	se	kultivišeš,	da	li	nešto	hoćeš,	da

li	nešto	želiš	da	uradiš,	nešto	ne	želiš	da	uradiš—sve	ovo	odlučuje	sama	osoba,	i	tu	je	ono	gde

leži	teškoća.	Isto	važi	za	to	da	li	se	učenik	Dafe	dobro	ili	loše	kultiviše,	i	može	li	ispuniti	svoj

zavet	 iz	 praistorije.	 A	 što	 se	 tiče	 običnih	 ljudi,	 suočenih	 s	 ovim	 progonom	 učenika	 Dafe,

suočenih	 s	 represijom	 koja	 do	 maksimuma	 koristi	 kompletan	 državni	 aparat,	 gde	 se	 svi

mediji	 koriste	 da	 fabrikuju	 laži	 i	 klevetaju	 Dafu	 i	 učenike	 Dafe,	 pod	 takvim	 okolnostima,

obični	ljudi	prirodno	će	misliti	da	treba	verovati	vlasti.	Posebno	što	je	zla	KPK	uvek	koristila

laži	 da	 sakrije	 svoju	 grozotu,	 što	 je	 koristila	 obmanu	 da	 bi	 dala	 sjaj	 stanju	 stvari	 i	 svojim

lažnim	herojima,	kao	delu	njenog	zlog	režima,	a	pošto	na	taj	način	već	dugo	laže	i	vara	ljude,

kineskom	narodu	je	zaista	teško	da	razlikuje	istinu	od	laži.	Onda	tu	postoji	još	jedan	aspekt,

naime,	stare	sile	smatraju	da	kosmos	više	ne	valja,	kao	ni	 ljudska	bića,	 i	da	se	ljudi	kao	ovi,

koji	su	nakupili	toliko	velike	grehe,	moraju	probiti	iz	opsene	i	laži	da	bi	bili	zaslužni;	ljudi	su

sledili	 opaku	 Partiju	 i	 stvari	 učinili	 gorim,	 i	 zato	 se	moraju	 smatrati	 odgovornim	 i	 snositi

posledice.	S	 idejom:	ako	prođeš	-	prošao	si;	ako	ne,	bićeš	uništen.	Ali	 sa	svim	ovim,	koliko

god	na	ovom	svetu	stvari	bile	strašne,	koliko	god	ih	ljudi	smatrali	važnim,	u	stvarnosti	sve	to

su	samo	dešavanja	u	 jednoj	maloj	dimenziji	u	kosmosu,	 tokom	Fa-ispravljanja—samo	 jedna,

mala	stvar	u	re-formiranju	ekstremno	masivnih	kosmičkih	tela.	To	je	ono	što	znači	“ostaviti

jednu	 stranu	 mreže	 otvorenu”	 tokom	 ozbiljnog,	 svečanog	 Fa-ispravljanja:	 u	 procesu

spašavanja	 ljudi,	 oni	 koji	 zadovoljavaju	 će	 proći,	 dok	 oni	 koji	 ne	 zadovoljavaju	 neće	 biti

zadržani.
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Znači,	 kao	 učenici	 Dafe,	 vi	 možete	 videti	 da	 se	 situacija	 rapidno	menja,	 i	 to	 je	 odraz	 Fa-

ispravljanja,	 ovde	 u	 ljudskom	 svetu.	 Kad	 je	 20.	 jula	 1999	 počeo	 progon	 učenika	 Dafe,	 zle

stvari	 su	 utisnute	 ovamo	 iz	 dimenzija	 domena	 iznad,	 kao	 i	 stvari	 iz	 različitih	 dimenzija,	 iz

svakog	 od	 univerzuma,	 koje	 su	 oni	 hteli	 da	 budu	 eliminisane,	 a	 od	 vas	 se	 očekivalo	 da	 ih

eliminišete.	Ovo	je	na	učenike	Dafe	izvršilo	ogroman	pritisak.	Zbilja	je	bilo	jako	zlo	i	užasno,

ali	vi	ste	uspeli.	Stvari	su	prošle	i	sada	to	svi	znate.	Nema	potrebe	da	Učitelj	to	opisuje.	Kad

se	tome	dodaju	zli	faktori	zle	KPK,	koji	su	se	udružili	s	tim	stvarima,	imali	ste	pritisak	zbilja

bez	presedana.	Ali	standard	za	kultivaciju	tokom	Fa-ispravljanja	je	strog,	kao	i	standard	koji

treba	 da	 zadovolje	 božanska	 bića	 posle	 obnavljanja,	 jer	 to	 su	 standardi	 i	 zahtevi	 novog

kosmosa.	Bića	koja	Fa	nije	 ispravio	će,	s	druge	strane,	u	svojim	postupcima	slediti	principe

starog	kosmosa,	 i	njih	će	koristiti	da	ocene	učenike	Dafe.	Oni	će	biti	zadovoljni	samo	onda

kad	zadovoljite	 standarde	koje	oni	priznaju;	 tek	 tada	će	 vam	dopustiti	 da	napredujete	bez

smetnji;	 i	 tek	 tada	 će	 smatrati	 da	 ste	 kvalifikovani	 da	 ih	 spasite.	 A	 zapravo,	 kraljevi,	 koji

predstavljaju	univerzume	različitih	ravni,	na	sličan	način	koriste	stare	standarde	da	blokiraju

Fa-ispravljanje.	Oni	će	vam	dopustiti	da	se	probijete	tek	kad	u	sebi	pomisle	da	ste	zadovoljili

standarde	 koje	 su	 oni	 postavili;	 neki	 su	 svesni	 da	 su	 i	 sami	 subjekti	 Fa-ispravljanja;	 neki

veruju	da	su	najviši	suvereni	koji	postoje;	a	neki	se	ne	slažu	sa	zahtevima	Fa-ispravljanja.	Ali

slagali	se	ili	ne,	niko	od	njih	nema	predstave	o	tome	kakve	će	stvari	biti	posle	Fa-ispravljanja.

Takvo	je	stanje	slojeva	na	slojevima	mnoštva	bogova,	gde	svaka	ravan	razmišlja	na	ovaj	način.

Ako	misle	da	neko	 ili	nešto	 „nije	dovoljno	dobro,	da	 je	 ispod	 standarda“,	oni	 će	upotrebiti

svoju	moć	da	 sve	ono	što	ne	 ispunjava	njihov	 standard,	uključujući	 stvari	povezane	sa	Fa-

ispravljanjem,	direktno	unište.	 Iako	nemaju	moć	da	direktno	naruše	Fa-ispravljanje,	oni	će

predstavljati	 prepreku.	 Bez	 obzira	 da	 li	 uistinu	 nešto	 mogu	 da	 učine,	 oni	 će	 pokušati	 da

upropaste	stvari.	Takvih	slučajeva	je	bilo	nebrojeno	mnogo.	Ali	oni	nisu	uspeli	da	upropaste

Fa-ispravljanje	 ili	učenike	Dafe,	niti	 su	uništili	čovečanstvo,	niti	 su	blokirali	Fa-ispravljanje.

Mada	 jesu	doneli	 puno	nevolja.	Ovde	u	 ljudskom	svetu,	 te	nevolje	 se	manifestuju	u	obliku

smetnji.	Te	stvari	se	sve	vreme	dešavaju.

Kad	učenici	Dafe	ne	postupaju	dobro,	kad	snize	standarde	za	sopstvenu	kultivaciju	i	ako	ta

stara,	 viša	 bića—ti	 slojevi	 nad	 slojevima	 naprosto	 nebrojenih	 bogova,	 nebrojenih	 kraljeva—

rade	 onako	 kako	 sam	 opisao,	 onda	 razmislite	 koliko	 će	 to	 doneti	 teškoće	 Fa-ispravljanju?

Istovremeno,	 kad	 se	 desi	 da	 su	 ti	 bogovi,	 kraljevi,	 rastočeni	 u	 čišćenju,	 sva	 naprosto

nebrojena	 živa	 bića	 u	 domenima	 pod	 njihovom	 jurisdikcijom	 takođe	 neće	moći	 da	 dobiju

spas.	 Ako	 je	 ovo	 situacija	 u	 kompletnom	 kosmičkom	 telu,	 onda	 niko	 od	 njih	 neće	 dobiti

spasenje.	 To	 je	 upravo	 teškoća	 s	 kojom	 su	 se	 Fa-ispravljanje	 i	 učenici	Dafe	 sreli,	 i	 ona	 se

manifestuje	ovde	u	ljudskom	svetu	u	vidu	raznih	nevolja.	Vi	možda	mislite	da	vaš	Učitelj	ima

bezgraničnu	 moć,	 da	 će	 u	 Fa-ispravljanju	 moći	 da	 obavi	 stvari	 kako	 on	 hoće.	 Ali	 jeste	 li

razmišljali	 o	 tome	 da	 ako	 sve	 ovo	 treba	 da	 izbavimo,	 onda	 ti	 koji	 treba	 da	 budu	 spaseni

moraju	 biti	 voljni	 [da	 budu	 spaseni],	 ili	 to	 neće	 ići.	 Ako	 se	 to	 uradi	 protiv	 njihove	 volje,

njihova	fundamentalna	priroda	se	neće	promeniti;	 forsirati	takve	promene	bilo	bi	 isto	što	 i

re-kreirati	biće.	Re-kreirati	biće	je	lako	izvodljivo.	Najteže	ja	spasiti	biće.	Re-kreiranje	je	vrlo
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lako.

Kao	što	znamo,	nije	li	Šakjamuni	rekao	da	Buda	samo	jednom	jedinom	misli	može	da	stvori

svet	sa	nebrojenim	živim	bićima	u	njemu?	To	je	moguće	jer	oni	u	svom	domenu	imaju	takvu

moć,	koja	poseduje	energiju	svih	čestica	unutar	nivoa	na	kom	se	nalaze,	od	najsićušnijih	do

najkrupnijih,	s	gustinom	toliko	velikom,	i	stvari	se	istovremeno	obavljaju	sa	[svim	česticama

u	 rasponu	 od]	malih	 do	 velikih.	Oni	 imaju	 sve	moći	 potrebne	 da	 se	 u	 njihovim	 svetovima

stvori	bilo	šta,	a	u	to	što	oni	mogu	da	stvore	kad	na	to	pomisle	spadaju	i	živa	bića.	Ako	bi	se

na	taj	način	izvodile	stvari	u	Fa-ispravljanju,	to	bi	bilo	isto	što	i	re-kreirati	sve,	pa	više	ne	bi

postojalo	ono	što	je	prvobitno	bilo	tamo,	niti	bi	to	bio	slučaj	Fa-ispravljanja	živih	bića.	Zato

ako	hoćete	da	ih	spasite,	da	bi	to	funkcionisalo,	morate	ih	navesti	da	požele	promenu.	A	ako

hoćete	da	spasite	kosmos	i	svet	u	trenutku	kad	više	ne	valjaju,	da	spasite	sve	u	njima,	koliko

je	to	samo	teško...	Tako,	kad	naiđete	na	teškoće,	ponekad	se	upitate,	“Zašto	su	problemi	tako

veliki?	 Zašto	 Učitelj	 ne	može	 da	 nam	 ih	 ukloni?”	 I	 ja	 sam	 imao	 tu	 pomisao.	 Kad	 sam	 bio

svedok	 oštrog	 progona	 učenika	 Dafe,	 a	 njihove	 misli	 nisu	 bile	 dovoljno	 jake,	 zaista	 sam

pomišljao	da	vam	uklonim	tu	poteškoću.	Ali,	kad	bih	je	uklonio,	to	bi	značilo	da	niste	prošli

test,	da	niste	podneli	ono	što	je	trebalo	da	podnesete,	i	da	se	niste	unapredili	u	kultivaciji.	Da

sam	vam	sve	uklonio,	onda	se	ništa	od	toga	ne	bi	pripisalo	vama,	 i	završili	biste	kao	niko	 i

ništa:	ne	biste	bili	smatrani	za	kultivatore,	učenike	Dafe.	Osim	toga,	svako	je	sa	sobom	doneo

karmu,	koja	prožima	njegovo	 telo,	a	koja	 je	 stečena	 tokom	reinkarnacija,	 život	za	životom.

Iako	 je	 Učitelj	 tokom	 svih	 tih	 života	 vodio	 računa	 o	 njemu,	 on	 i	 dalje	 ima	 prilično	 puno

karme.	Ako	si	se	tokom	istorije	nečim	zavetovao,	ili	se	na	neki	način	zadužio,	ili	upao	u	neku

nevolju,	 onda	 je	 takve	 stvari	 teško	 razrešiti,	 ali	 se	 one	 moraju	 razrešiti,	 mora	 se	 povesti

računa	o	njima.	Zato	je	izuzetno	teško	rešiti	te	stvari,	i	mnogo	teškoća	s	kojima	se	susrećete

u	kultivaciji	duguje	se	tim	razlozima.	Spasiti	biće	nije	ni	 izbliza	tako	 lako	kako	neko	možda

zamišlja.

Ali	koliko	god	teško	bilo,	koliko	god	smetnji,	teškoća,	jedno	biće	može	doneti	pre	nego	što	ga

spasemo,	 učenici	 Dafe	 imaju	 načine	 da	 idu	 napred.	 Kao	 što	 sam	 uvek	 govorio,	 istorijske

misije	 učenika	 Dafe	 su	 naprosto	 ogromne,	 a	 vi	 snosite	 odgovornost	 za	 spas	 živih	 bića.

Zasigurno	 postoji	 put	 kojim	 ćete	 moći	 ići	 sve	 do	 završetka.	 To	 je	 put	 koji	 mora	 ispuniti

zahteve,	i	samo	tada	će	vam	se	živa	bića	kosmosa	diviti	i	neće	moći	da	vas	ometaju;	vaš	put

će	 biti	 bez	 problema;	 a	 vaše	 putovanje	 će	 teći	 glatko.	U	 suprotnom,	 ako	 nosite	 svakojake

vezanosti	 i	 ljudske	misli,	naići	ćete	na	puno	nevolja,	 i	 te	nevolje	će	služiti	da	vam	blokiraju

put.	Onda	kad	ne	uspevate	da	idete	pravim	putem,	jedan	od	razloga	je	karmički.	Među	njima

je	nevolja	koja	prati	biće	u	pozadini;	prethodne	usluge	učinjene	drugima,	ili	dugovi	za	vratiti;

stara	 obećanja;	 različiti	 odnosi	 koji	 se	 mogu	 imati	 s	 jednim	 bićem,	 itd.	 Drugi	 razlog	 su

vezanosti	koje	dolaze	od	ljudskog	načina	razmišljanja.	Posebno	treba	ukazati	na	oformljene

predstave,	ili	oformljene	navike	uma,	koje	proizvode	da	osoba	vrlo	teško	može	da	prepozna

situaciju	u	kojoj	 je	 ljudski	način	 razmišljanja	nesvesno	na	delu.	A	 ako	neko	ne	može	da	ga

prepozna,	 kako	ga	 se	osloboditi?	Ovo	 je	posebno	 teško	u	uslovima	Kine,	 gde	 je	 zla	Partija
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razorila	tradicionalnu	kinesku	kulturu	i	umesto	toga	podmetnula	sopstvene	partijske	stvari—

ono	što	znamo	kao“partijsku	kulturu.”	Zaista	će	biti	teško	prepoznati	Istinu	kosmosa	ako	se

koriste	navike	uma	koje	 je	odnegovala	 ta	kultura.	Neko	 takav	neće	moći	da	prepozna	 loše

razmišljanje	 i	 ponašanje,	 koje	 je	 u	 suprotnosti	 sa	 univerzalnim	 vrednostima.	 Ako	 neko	 ne

može	da	prepozna	loše	razmišljanje,	šta	se	onda	može?	Nema	druge	nego	delovati	u	skladu	s

Dafom.

Ranije	sam	vam	rekao	da	su	današnji	Kinezi	 jednom	bili	Kraljevi	mnogih	naroda	poznatih	u

istoriji,	 Kraljevi	 pojedinih	 era;	 oni	 su	Kraljevi	 viših	 ravni	 kosmosa,	 koji	 su	 sišli	 na	 Zemlju,	 i

reinkarnirali	 se	 u	 Kini.	 Njihovo	 spasenje	 će	 rezultovati	 spasenjem	 nebrojenih	 živih	 bića	 u

njihovoj	 pozadini,	 bića	 koja	 oni	 predstavljaju.	 Znači	 da	 nije	 tako	 prosto.	 Kad	 jedna	 takva

osoba	dobije	spas,	i	kad	to	rezultuje	spasenjem	mnogih	bića,	ko	će	eliminisati	karmu	koja	je

tu	uključena?	Kako	da	prođe	taj	test?	Šta	on	može	da	uradi	da	stare	sile	iskoriste	što	manje

nedostataka?	 Šta	 učiniti	 da	 on	 bude	 prihvatljiv	 za	 živa	 bića	 i	mnoge	 bogove	 na	 različitim

nivoima	 kosmosa,	 koji	 se	 rukovode	 starim	 principima	 Fa	 i	 starim	 predstavama?	 Šta	 je

potrebno	da	se	ta	bića,	koja	su	uključena,	slože	s	tim	i	dopuste	ti	da	prođeš	[test]?	Zbilja	je

teško.	Ali	Učitelj	je	rekao,	“Ako	učenici	imaju	snažne	ispravne	misli,	Učitelj	ima	moć	da	vrati

plimu.”	Ako	su	tvoje	 ispravne	misli	dovoljno	 jake,	ko	bi	se	usudio	da	 išta	preduzme?	Znači,

ako	si	dobar,	Učitelj	sve	može	da	razreši.	Ali	ako	ne	postupaš	kako	treba,	šta	tu	može	Učitelj?

Reci	mi,	ako	ti	sam	nisi	postupio	kako	treba,	a	Učitelj	ipak	počisti	ta	bića	[starih	sila],	može	li

to	 biti	 prihvatljivo?	 Ako	 nisi	 dobro	 postupio,	 a	 mi	 uvek	 za	 tebe,	 kad	 imaš	 poteškoće,

eliminišemo	ta	bića,	koga	ćeš	onda	spašavati?	To	ne	ide.

Ali	šta	god	bio	slučaj,	kao	što	sam	upravo	naznačio,	iako	su	to	stari	principi,	koji	su	potpuno

degenerisani	i	ne	valjaju,	unutar	njih	su	ipak	sadržani	zajednički	principi	koje	ljudi	na	Zemlji

nazivaju	“univerzalnim	vrednostima”;	na	nebu	postoje	univerzalni	standardi	za	vrednovanje

stvari,	 koji	 važe	 u	 celokupnom	 kosmosu.	 Ako	 [na	 osnovu	 tih	 standarda]	 ta	 bića	 nešto	 ne

odobravaju,	a	onda	ih	Učitelj	počisti,	koga	onda	spašavamo?	To	je	ono	gde	leži	teškoća.	Ja	bih

mogao	 da	 radim	 stvari	 prema	 svojim	 sopstvenim	 standardima	 i	 zahtevima,	 ne	 obraćajući

pažnju	na	 te	stare	stvari,	 i	na	ovaj	način	sve	bih	mogao	da	obavim.	Ali	onda	možda	ne	bih

mogao	da	spasim	nijedno	od	tih	bića,	jer	bi	sva	bila	počišćena,	rasprsnuta.	Znači	da	učenici

Dafe	trpe	to	što	trpe	upravo	da	bi	njih	spasili,	i	zbog	ovog	su	putevi	učenika	Dafe	tako	teški.

Sve	 teškoće	 s	 kojima	 se	 srećemo	nastaju	 da	 bismo	mogli	 spasiti	 ta	 bića.	 Ako	učenici	Dafe

uspeju	da	ih	zadovolje,	onda	ne	samo	da	će	se	ta	bića	složiti	da	učenici	Dafe	treba	da	uspeju,

već	će	učenici	Dafe	moći	i	da	ih	spasu.	Kako	god	vi	gledali	na	stvari,	ovo	je	ono	kako	na	to

gledaju	 slojevi	 nad	 slojevima	 bića	 kosmosa.	 Svaka	 pojedina	 ravan	 ima	 svog	 Kralja,	 svaki

pojedini	 sloj	 ima	 svog	 gospodara.	 Životi	 u	 ovom	 neuporedivo	 ogromnom	 kosmosu	 su

nemerljivog	broja,	nezamislivo	brojni.	I	svaki	pojedini	sloj	ima	ovakvo	dejstvo,	svaki	pojedini

sloj	ovako	gleda	na	stvari.	Onda	razmislite:	ako	hoćete	da	ih	spasite,	šta	treba	da	se	uradi?

Naravno	da	bi	Učitelj	mogao	da	 ih	počisti.	Kad	bi	bili	počišćeni	 tako	da	ništa	ne	ostane,	vi

biste	 tu	 tačku	prošli	ne	spasivši	ni	 jedno	 jedino	biće	 i	 taj	proces	biste	ponovili	na	sledećoj
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stanici:	 svako	 ko	 vam	 se	 protivi	 bio	 bi	 počišćen,	 vi	 biste	 uspeli,	 ali…	 ne	 bi	 ostalo	 ni	 jedno

jedino	biće.	Kad	bismo	 tako	 stalno	 radili,	 zar	do	kraja	ne	bismo	 sve	uništili?	Tako,	učenici

Dafe	mogu	da	 spašavaju	 živa	bića	 samo	kad	 svojim	putem	 idu	kako	 treba.	 Samo	 tada,	dok

spašavate	živa	bića,	možete	uspeti.	Toliko	 je	teško.	To	 je	ono	što	spašavanje	živih	bića	čini

teškim.	Neki	ljudi,	koji	ne	znaju	šta	pričaju,	mogli	bi	reći	da	“žele	da	spasu	živa	bića,”	ali	oni

zapravo	nemaju	pojma	šta	to	podrazumeva	spašavanje	živih	bića.

U	 ovoj	 situaciji,	 učenici	 Dafe	 uspevaju	 u	 spašavaju	 živih	 bića,	 i	 u	 tom	 smislu	 ste	 izuzetni.

Zaista,	učenici	Dafe	uspevaju	od	prvog	dana	i	spasili	su	preko	100	miliona	ljudi	sveta.	To	je

nešto	izuzetno.	Učitelj	je	vrlo	zadovoljan.	Ono	što	su	mnogi	učenici	Dafe	poneli	je	naprosto

ogromno,	a	i	moćna	vrlina	je,	isto	tako,	velika.	Ali,	zašto	biste	toliko	podnosili?	Neki	ljudi	me

pitaju	zašto	trpe	tako	oštar	progon.	Možda	ta	osoba	podnosi	stvari	u	 ime	mnogih	života	u

svojoj	 pozadini.	 Životi	 koje	 ona	 mora	 da	 zaštiti,	 koje	 mora	 da	 spasi,	 su	 naprosto	 toliko

ogromni	 i	 brojni.	Možda	 je	 to	proizvod	kako	njenih	 sopstvenih	 faktora,	 tako	 i	 faktora	bića

koje	treba	da	spasi;	količina	karme,	 ili	broj	faktora	iz	prošlosti,	koje	ona	podnosi,	takođe	bi

mogli	 biti	 znatni;	 takođe	 bi	mogli	 postojati	 nagomilani,	 stari	 dugovi	 koje	 ona	 ne	može	 da

namiri,	 kao	 i	 dugotrajna	 zlovolja,	 koja	 se	 uopšte	ne	može	promeniti—što	 se	može	namiriti

samo	 u	 zamenu	 za	 njen	 sopstveni	 život.	 Zbog	 ovog	 su	 stvari	 u	 progonu	 tako	 preterano

komplikovane.	 Stare	 sile	 su	 učinile	 neke	 stvari,	 ali	 usred	 njihovih	 smetnji	 Učitelj	 je

preokrenuo	stvar	na	našu	stranu.	Šta	god	da	je	slučaj,	Učitelj	ima	svoje	sopstvene	standarde,

i	stare	sile	moraju	platiti	za	sve	što	čine.

Već	sam	vam	rekao	da	sve	u	Tri	domena	postoji	zbog	Fa-ispravljanja.	To	uključuje	živa	bića

koja	 priznaju	 da	 je	 Dafa	 dobar,	 kao	 i	 ona	 koja	 to	 ne	 priznaju.	 Svi	 znaju	 da	 se	 odvija	 Fa-

ispravljanje,	 ali	 niko	 ne	 zna	 koliko	 je	masivan	 taj	 poduhvat.	 To	 posebno	 važi	 za	 Kraljeve	 i

Gospodare—oni	 veruju	 da	 su	 ogromni,	 ne	 shvatajući	 da	 i	 iza	 njih	 postoje	 nebrojeni

univerzumi.	Oni	 sebe	 smatraju	 izuzetnim,	 pa	 se	 zato	 usuđuju	 da	 se	 ovako	 ponašaju.	 Tako

nastaju	ovolike	teškoće.	Ali	šta	god	bio	slučaj,	učenici	Dafe	spašavaju	ogromne	količine	živih

bića	 i	 Fa-ispravljanje	 stiže	 do	 kraja.	 Dok	 se	 ide	 dalje,	 svi	 vidite	 da	 zlo	 više	 nema	 dovoljno

moći.	 Postepeno	 nestaje	 klima	 zla	 koju	 stare	 sile	 koriste	 za	 testiranje	 učenike	Dafe,	 kao	 i

sredina	u	kojoj	pod	pritiskom	spašavate	živa	bića.	Jer	sada	nema	dovoljno	zla	za	upotrebiti.

Stare	sile	veruju	da	njihova	moć	više	nije	dovoljna	da	bi	se	iskušali	učenici	Dafe	i	ljudi	sveta,	i

ono	što	preduzimaju	više	se	neće	važiti	 [kao	 testiranje	učenika	Dafe].	U	 tom	slučaju	 je	pri

kraju	i	to	što	Učitelj	koristi	smetnje	starih	sila	da	bi	učenici	Dafe	spašavali	ljude.	Oni	koji	nisu

spašeni,	koji	nisu	slušali	dok	su	im	učenici	Dafe,	u	ovom	periodu,	objašnjavali	istinu,	koji	nisu

shvatili	čak	ni	kad	im	je	istina	reč	po	reč	sročena,	izgubiće	predodređenu	priliku.	Što	je	bilo,

bilo	je.	Uskoro	kreće	naredna	faza.

Onaj	dan,	na	koji	će	se	istorija	završiti	-	taj	dan	se	nikako	ne	može	odložiti.	Mogu	se	menjati

samo	specifične	stvari,	ono	što	se	odvija	u	tom	procesu.	Ono	što	nije	dobro	urađeno	će	na

dalje	uticati	na	stvari,	ali	taj	sveukupni	vremenski	okvir	se	ne	može	prekoračiti.	Tu	se	ne	radi

o	tome	je	li	Učitelj	milostiv,	ili	ne.	Na	kraju,	realnost	je	takva	da	sve	ono	što	je	spašeno	ili	re-
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formirano,	ako	ne	zadovoljava	moj	standard,	bilo	je	uzalud	i	moraće	da	bude	uništeno.	Ovo

vreme	ne	može	se	produžiti.	I	tako	stoji	stvar	sa	bićima	koja	se	ne	mogu	spasiti.

Naravno,	 posle	 svega	 bi	 se	 učenicima	Dafe	moglo	 činiti	 da	 je	 puno	 stvari	 koje	 nisu	 dobro

obavili	i	zbog	kojih	žale.	To	je	sigurno	tako.	Zapravo,	ja	sam	od	početka	ovog	poduhvata	znao

da	s	čovečanstvom	koje	 je	dospelo	do	ove	 tačke,	 i	 sa	masivnim	smetnjama	zla	povrh	 toga,

učenicima	 Dafe	 će	 biti	 zbilja	 biti	 teško	 objasniti	 istinu	 ljudima	 zavedenim	 lažima,

fabrikovanim	u	doba	kad	je	progon	otpočeo.	Ja	sam	još	u	to	vreme	video	da	neće	biti	moguće

spasiti	sve	ljude,	i	da	ćemo	još	manje	moći	spasiti	sva	živa	bića	kosmosa.	Ali	mi	ćemo	i	dalje

davati	sve	od	sebe	da	 ih	spasimo	 još,	da	 ih	brzo	spasimo,	da	pohitamo	da	spasimo	 još	više

života,	pre	nego	što	dođe	čas.

Kad	smo	kod	ove	teme,	reći	ću	još	nešto	o	stvarima	kultivacije.	U	stvarima	koje	učenici	Dafe

treba	da	rade,	postoji	proces	koji	napreduje.	Kad	se	ovaj	vremenski	period	završi,	gotovo	je.

Ako	tada,	sa	zakašnjenjem	uvidite	da	neke	stvari	niste	dobro	obavili,	više	neće	biti	prilike	da

se	to	nadoknadi.	Naravno,	kultivacija	 još	nije	završena	i	vi	možete	nastaviti	da	radite	stvari

koje	učenici	Dafe	treba	da	rade,	pobrinete	se	budete	dobri	u	svemu	što	 leži	 ispred.	U	tom

smislu,	pred	vama	je	i	dalje	puno	prilika	i	vremena	da	se	urade	stvari.	Međutim,	ako	postoji

puno	 stvari	 koje	 nisu	 dobro	 urađene,	 onda	 ćete	 zbilja	 biti	 ostavljeni	 u	 teškom	kajanju.	Na

primer,	 iskustvo	 koje	 je	 malo	 pre	 čitano	 govorilo	 je	 o	 Shen	 Yunu.	 Da	 vam	 malo	 jasnije

predstavim.	Shen	Yun	je	namenjen	spašavanju	živih	bića.	Iako	svi	to	znate,	je	li	vam	palo	na

pamet	 ovo:	Učitelj	 vam	daje	 priliku	 da	 svi	 radite	 zajedno,	 a	 onima	 koji	 nisu	 istupili,	 pruža

priliku	da	istupe.	Dok	se	širi	uticaj	Shen	Yuna,	 ljudi	shvataju	da	 je	to	superiorna	predstava.

Nijedna	predstava	 ljudskih	bića	danas	se	ne	može	porediti.	Naravno,	poređenja	 i	nema,	 jer

kao	što	znate,	na	sceni	su	božanska	bića	koja	pomažu	izvođačima	i	to	može	doneti	spasenje

ljudima.	 Ko	 se	 s	 tim	može	meriti?	 Niko	 ne	može.	 Osim	 toga,	 izvođači	 su	 učenici	 Dafe,	 a

izvođačka	veština	je	sama	po	sebi	svetske	klase.	To	je	nešto	čemu	niko	ne	može	parirati.	Ali,

dok	praktikanti	u	pojedinim	oblastima	promovišu	Shen	Yun,	uvek	kad	naiđete	na	nešto—nije

da	vi	ne	želite	da	obavite	stvar,	 inače	ne	bi	ni	bilo	potrebe	da	se	svađate	oko	toga—iako	svi

želite	da	se	stvari	obave,	jedna	osoba	će	insistirati	da	se	to	radi	na	jedan	način,	dok	će	druga

insistirati	da	se	radi	na	neki	drugi,	ili	će	jedan	insistirati	da	se	uradi	sada,	dok	će	drugi	hteti

da	 se	 sačeka,	 i	 nijedan	 neće	 popustiti.	 Ovaj	 intenzivni	 ljudski	 mentalitet	 rezultuje	 ne

saradnjom	među	ljudima.	A	tokom	rasprava	koje	imate,	ljudski	mentalitet	kod	nekih	je	zbilja

jak,	 i	 te	 vezanosti	 čak	nagone	neke	da	 se	 svađaju.	Čak	 i	 ako	 ti	 ljudi	na	kraju	 završe	 radeći

drugačije	nego	što	su	sami	hteli,	oni	će	u	tome	biti	pasivni.

Reći	ću	vam,	već	godinama	neprekidno	govorim	da	su	moći	učenika	Dafe	ogromne,	a	neki

ljudi	ipak	to	ne	veruju,	 jer	nije	dopušteno	da	se	te	moći	vide.	Pod	dejstvom	ispravnih	misli,

sve	oko	vas,	pa	i	vi	sami,	trpite	promene.	Ipak,	nikad	niste	pomislili	da	probate.	Stare	sile,	kao

i	smetnje	elemenata	zla	eksploatišu	upravo	nedostatke	u	vašem	razmišljanju.	To	je	ono	što

rade	sve	ove	godine.	Sve	vreme	stare	sile	usmeravaju	trule	duhove	i	faktore	zle	Partije	da	ovo

čine,	onemogućujući	vaša	nastojanja	da	spasite	ljude.	Ovo	čine	zato	što	nemaju	moć	da	vas
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poraze	u	direktnoj	borbi.	Bez	obzira	kakvu	su	moćnu	silu	oni	sastavili,	u	času	kad	počnete	da

šaljete	 ispravne	misli,	 svi	oni	će	se	pretvoriti	u	pepeo,	biće	potpuno	uništeni	 i	nemoćni	da

bilo	šta	urade.	Kad	bi	se	ovakva	borba	nastavila,	smetnja	trulih	duhova	 i	 faktora	zle	Partije

bila	bi	eliminisana,	nestala	bi.	Kad	bi	učenici	Dafe	bili	u	stanju	da	šalju	ispravne	misli	s	punom

koncentracijom—probajte—kad	biste	to	danas	mogli,	polovina	svog	zla	koje	danas	postoji	bila

bi	 zbrisana.	 Baš	 zato	 što	 imate	 svakojake	 ljudske	 vezanosti,	 kao	 i	 probleme	u	 saradnji,	 zlo

može	da	koristi	vaše	nedostatke,	spreči	vas	da	uspete	u	onom	što	treba	da	uradite,	i	oslabi

vašu	moć	dok	spašavate	živa	bića.	Ono	nema	druga	sredstva	na	raspolaganju.	Kad	rđavi	ljudi

na	ovom	svetu	izgledaju	zlo,	i	kad	možda	dejstvuju	jako	svirepo,	to	je	zato	što	iza	njih	postoje

entiteti	 zla,	 koji	 su	 im	 potpora.	 Eliminišite	 te	 entitete	 zla	 i	 ta	 osoba	 neće	 moći	 da	 bude

svirepa.	Kad	bi	učenici	Dafe	uspeli	da	saberu	svoje	snage	u	jednom	koncentriranom	naporu,	i

kad	bi	delovali	sa	ekstremno	snažnim	ispravnim	mislima,	razmislite,	to	bi	zbilja	bilo	kao	da	su

božanska	bića	prisutna	na	ovom	svetu.	Za	zlo	bi	to	naprosto	bilo	strašno!

Zli	 ljudi	 deluju	 tako	 zato	 što	 im	 zlo	daje	potporu	 iz	 pozadine.	 Ipak	 vi	 večito	 gledate	na	 to

koliko	je	ta	osoba	rđava	na	površini,	koliko	je	ona	zla,	na	to	kako	je	taj	zli	policajac	ovakav	ili

onakav,	 ili	 kako	 je	 nečije	 ponašanje	 tako	 iracionalno.	 Svoj	 pogled	 večito	 zadržavate	 na

površini.	Ja	sam	uvek	govorio	da	je	ovo	ljudsko	telo,	ovde,	samo	kao	jedan	odevni	predmet,	i

da	je	duša	ono	što	kontroliše	osobu—bilo	da	je	to	njena	glavna	duša,	ili	sporedna	duša.	I	nije

samo	duša	ono	što	kontroliše	osobu.	Ima	svakojakih	inteligentnih	entiteta	koji	takođe	mogu

kontrolisati	 ljudsko	 biće.	Nisu	 bića	 na	 površini	 ono	 što	 nanosi	 zlo	 učenicima	Dafe.	Nakon

dejstva	na	 faktore	 iza	 scene,	pogledajte	 još	 jednom	na	površinu	 i	 vidite	 šta	 se	dešava.	Bez

delovanja	tih	faktora	iza	scene,	 ljudsko	biće	će	učiniti	sve	što	mu	ti	kažeš.	Ti	si	kultivator	 i

neko	 s	moćima,	 ti	 si	 biće	 koje	 ide	 putem	do	 božanstvenosti.	 Dok	 je	 to	 biće	 obični	 čovek,

nemoćno	 je.	Zato	ne	 treba	 stalno	zadržavati	pogled	na	 toj	 osobi	na	površini.	 Samo	kad	 se

obračunate	 sa	 faktorima	 u	 pozadini,	 uspećete	 da	 rešite	 problem	 u	 korenu.	 Tek	 tada	 ćete

proizvesti	da	se	data	situacija,	ili	ta	osoba,	promeni.

Svi	znamo	da	je	ranije,	kad	ste	prodavali	ulaznice	[za	Shen	Yun]	bilo	teško.	Ali	koliko	god	bilo

teško,	i	dalje	je	postojao	put	kojim	ste	mogli	proći.	Samo	je	bilo	pitanje	da	li	ste	ga	pronašli.

Neki	 ljudi	 su	 sugerisali	 da	 je	dovoljno	 slati	 ispravne	misli.	Ali	 ako	biste	 samo	slali	 ispravne

misli,	ništa	ne	radeći,	kako	bi	se	to	moglo	zvati	kultivacijom?	Slično	je	tome	kako	neki	ljudi

tretiraju	čitanje	knjige.	Oni	samo	čitaju,	a	ne	rade	stvari	koje	učenici	Dafe	treba	da	rade.	U

tom	slučaju,	da	li	se	ubrajate	u	učenike	Dafe?	To	nije	kultivacija	u	Dafi.	Kad	bi	se	sve	moglo

rešiti	 slanjem	 ispravnih	misli,	ne	bi	 trebalo	ni	da	 ih	šaljete—ja	bih	 jednostavno	organizovao

grupu	 učenika	 Dafe	 u	 Njujorku	 da	 šalju	 ispravne	 misli	 i	 sve	 bismo	 sredili,	 sve	 bi	 bilo

obavljeno.	Morate	 se	 lično	uključiti,	 kultivisati	 se,	 i	 sprovesti	 stvari	u	delo.	Naporan	 rad	 je

deo	vaše	kultivacije.	Morate	iznaći	načine	kako	da	pronađete	ljude	koje	treba	da	spasite.	Sve

ovo	su	stvari	koje	učenici	Dafe	treba	da	rade.	Uložite	napor	da	međusobno	sarađujete.	Ako

otkrijete	da	neko	nešto	nije	dobro	uradio,	ili	ako	se	tokom	vaših	diskusija	na	sastancima	neke

stvari	 ne	 rade	 dobro,	 ili	 ako	 vaša	 ideja	 nije	 usvojena,	 a	 vi	 ipak	 osećate	 da	 baš	 tako	 treba
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pristupiti	stvari,	onda,	ako	u	tišini	možete	da	se	pobrinete	da	stvari	idu	dobro	iako	vaša	ideja

nije	usvojena,	to	znači	biti	učenik	Dafe.

Kao	što	znate,	Shen	Yunu	vremenom	ide	sve	bolje	 i	njegova	uticajnost	raste.	Ove	godine	u

SAD,	pred	kraj	(serije)	nastupa,	svaka	predstava	je	bila	rasprodata.	Sledeće	godine	ulaznice	bi

trebalo	 dosta	 lako	 da	 se	 prodaju.	 Kad	 bi	 zaista	 bio	 slučaj	 da	 svi	 dođu	 posle	 samo	 jedne

reklamne	kampanje,	onda,	reći	ću	vam,	više	neću	ni	tražiti	od	vas	da	prodajete	ulaznice.	Neki

bi	mogli	pomisliti,	“O,	sjajno!	Jedna	briga	manje.”	Ali	ako	ništa	ne	radite,	može	li	se	to	zvati

kultivacijom?	Učitelj	vas	je	pozvao	da	pođete	tim	putem	i	pružio	vam	tu	priliku,	a	jeste	li	je	vi

iskoristili?	 Naravno,	 ako	 kažete	 da	 se	 niste	 bavili	 Shen	 Yunom	 zato	 što	 ste	 radili	 druge

projekte,	 onda	 tu	 nema	 ništa	 loše.	 To	 je	 sjajno.	 Ako	 ste	 zbilja	 bili	marljivi	 i	 posvećeni	 tim

drugim	projektima,	i	na	njima	obavili	sjajan	posao,	onda	to	nije	problem,	i	ja	sam	srećan	iako

niste	radili	na	Shen	Yunu.	Ali	neki	ljudi	zbilja	ne	rade	puno,	a	ono	što	rade,	ne	urade	dobro.

Da	sumiramo,	vi	niste	spremni	da	se	zamarate	i	hoćete	da	vam	bude	lako.	Ili	drugim	rečima,

niste	 spremni	 da	 obavite	 dobro	 ono	 što	 treba	 da	 obavite.	 Tako	 ne	 ide,	 to	 je	 opasno.	 Za

učenike	 Dafe	 postoje	 standardi,	 i	 iako	 vi	 možda	 izgledate	 samo	 kao	 ljudska	 biće	 koja	 se

kultivišu,	ponekad	kad	su	vam	ispravne	misli	jake,	jedna	rečenica	je	dovoljna	da	osoba	bude

spasena.	Ali	to	je	obična	osoba,	i	ona	ima	svoje	standarde	za	dobijanje	spasenja;	ona	će	otići

na	mesto	na	koje	je	spasena.	Vi,	s	druge	strane,	imate	standarde	koji	se	primenjuju	na	vas.

Još	 jedna	 stvar	 je,	 pošto	 smo	 sada	u	 poznoj	 fazi,	mnogi	 učenici	mogu	da	pristupe	drugim

dimenzijama,	 ili	da	 ih	vide—a	neki	čak	vide	prizore	onog	što	sami	rade	u	Fa-ispravljanju.	U

tome	nema	ničeg	nenormalnog.	Kod	svakog	su	okolnosti	drugačije	i	stanja,	koja	svaka	osoba

doživljava	u	Fa-ispravljanju,	se	razlikuju,	pa	neki	 ljudi	mogu	da	vide	stvari.	Hteo	bih	da	vas

podsetim	 da	 je	 ranije	 bilo	 takvih	 učenika,	 koji	 nisu	 mogli	 da	 se	 savladaju,	 i	 koji	 su

upropašćeni.	 Kad	 nešto	 vidite,	 ne	 dopustite	 da	 ljudski	 način	 razmišljanja	 gaji	 vezanosti	 i

razne	uzbuđene	misli,	te	da	tako	budete	upropašćeni.	Već	postoje	odgovarajuće	lekcije,	koje

se	mogu	naučiti.	To	je	nešto	na	šta	morate	paziti.

Ja	 sam	 uvek	 govorio	 da	 je	 velik	 raspon	 kosmosa	 za	 koji	 je	 jedan	 učenik	 Dafe	 odgovoran.

Možda	si	kralj	univerzuma,	ili	čak	Prosvetljeni	s	mnogo,	mnogo	više	ravni,	pa	razmisli:	koliko

je	velik	univerzum?	Šakjamuni	je	rekao	da	unutar	zrna	peska	postoji	tri	hiljade	čiliokosmosa.

Onda	 u	 zrnu	 peska	 tog	 peska,	 zar	 ne	 postoji	 još	 tri	 hiljade	 čiliokosmosa?	 Onda	 u	 tim

svetovima,	zar	ne	postoji	opet	pesak?	Onda	u	pesku	peska	tog	čiliokosmosa	takođe	postoji

pesak,	 i	 zar	ne	postoje	 reke,	 jezera,	 i	mora?	A	u	 tom	pesku,	 zar	ne	postoji	 opet	 tri	hiljade

čiliokosmosa?	Zar	ne	postoje	mora	 i	u	 tih	 tri	hiljade	čiliokosmosa	unutar	zrna	peska?	 I	 još

peska?	A	u	tom	pesku,	zar	ne	postoji	opet	tri	hiljade	čiliokosmosa?	U	kosmosu	se	struktura

ljudskog	 tela	 smatra	 krupnom,	 pošto	 je	 ljudsko	 telo	 sačinjeno	od	 grubih	 čestica.	Naravno,

puno	 je	 stvari	 većih	od	čoveka.	Pa	ako	 je	 to	 slučaj,	 kad	krenemo	od	onog	što	 je	najveće	u

kosmosu	do	onog	što	 je	najmanje,	zrno	peska	ima	tako	puno	svetova	u	sebi,	a	zapravo	se	i

vazduh	sastoji	od	čestica—a	te	čestice	su	sačinjene	od	materije	koja	 je	 još	minijaturnija.	Ta

minijaturna	materija	svakako	nije	ništa	poput	zemlje	i	kamenja,	koje	ljudsko	oko	ovde	zapaža;
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ona	definitivno	preuzima	 stanje	materijala	u	 sopstvenoj	dimenziji.	 Znači,	 vazduh	 je	 takođe

sačinjen	od	molekulskih	čestica,	molekuli	su	sačinjeni	od	atoma,	a	atomi	su	sačinjeni	od	još

minijaturnijih	čestica.	Dok	se	ovako	nastavlja	na	niže,	u	mikrokosmos,	čak	i	višim	bogovima

izgleda	kao	da	ide	beskonačno.	Koliko,	onda,	čestica	sačinjava	vazduh?	Puno	različitih	gasova

čini	vazduh.	I	zapravo,	mnogi,	mnogi	elementi	su	sadržani	unutar	stvari	koje	ljude	ne	mogu

opaziti.	 Slažete	 li	 se	 da	 je	 znanje	 koje	 poseduje	 današnja	 nauka	 naprosto	 ekstremno

površno?

Ljudska	je	predstava	da	je	zemlja	svuda	na	Zemlji	gde	čovek	može	da	stavi	svoje	stopalo,	dok

otvoren	prostor,	na	koji	se	ne	može	stati,	nije	zemlja.	Ali	bogovi	 to	tako	ne	vide.	Za	njih	 je

zemlja,	ili	tle,	sve	ono	što	je	sačinjeno	od	molekula.	Ako	su	bogovi	gore	sačinjeni	od	atoma	i

atomskih	 jezgara,	 onda	 i	 ta	 ravan	 čestica	 prožima	 sve	 domene	 u	 kosmosu.	 Bogovi	 i	 ljudi

drugačije	 gledaju	 na	 stvari,	 i	 njihovi	 koncepti	 se	 razlikuju.	 Ljudske	 oči	 su	 sačinjene	 od

molekula	 i	 mogu	 da	 vide	 samo	 ovako	malo	 stvari.	 Potpuno	 je	 drugačije	 s	 jednim	 bogom.

Unutar	svog	domena,	on	je	svemoguć,	on	sve	može	da	vidi.	Ovaj	univerzum	je	tako	ogroman

—koliko	tu	ima	bića,	idući	iz	makrokosmosa	u	mikrokosmos?	I	koliko	čestica	sačinjava	svako

biće?	 Unutar	 svake	 čestice	 postoje	 svetovi,	 i	 cela	 ta	 ravan	 je	 sačinjena	 od	 naprosto

nebrojenih	univerzuma.	A	koliko	božanskih	svetova	postoji	unutar?	Kolika	je	istorija	svakog

od	 takvih	 božanskih	 svetova?	 Koliko	 priča	 o	 životima	 se	 tu	 da	 naći?	 Kad	 pogledam	 svako

biće,	to	je	kao	čitanje	biografije,	istorijskog	romana,	gde	je	svaki	život	sadržan	unutar	njega,	i

sve	se	i	dalje	odigrava,	živo	i	jasno.	Životi	u	većem	kosmosu	su	naprosto	neograničeno	brojni

i	 dolaze	 u	 mnogo	 različitih	 veličina,	 a	 svaka	 osoba,	 svaki	 bog,	 i	 svako	 biće	 ima	 svoju

sopstvenu	istoriju—ono	je	kao	priča.	Tok	života	je,	za	svaku	osobu,	baš	kao	jedan	tom	istorije.

Onda	razmislite	koliko	je	neverovatno	bogat	i	kompleksan	ovaj	kosmos.	Teško	je	reći	odakle

stižu	stvari	koje	vidite	i	s	kojima	se	srećete	u	svojoj	kultivaciji,	ali	kad	se	prikažu	pred	vašim

očima,	 ili	 kad	uspete	da	 se	 susretnete	 s	nekom	od	ovih	 stvari,	 koliko	god	ona	bili	 sićušna,

njena	pojava	će	svejedno	biti	onakva	kakva	bi	bila	u	masivnom	kosmosu.	Jer	da	biste	ušli	u	taj

domen,	 da	 biste	 lično	 bili	 tamo,	morate	 preuzeti	 veličinu	 koju	 imaju	 tamošnja	 bića,	 i	 tada

ćete	otkriti	da	je	taj	svet	neuporedivo	velik.	Tvoje	stanje	uma	će	se,	istovremeno,	poravnati	s

načinom	razmišljanja	u	tom	svetu.	To	važi	za	ulazak	u	bilo	koju	sredinu:	na	taj	svet	gledaćete

na	način	konsistentan	toj	dimenziji.	Neki	ljudi	su	čak	videli	mikrokosmički	svet	toliko	mali	da

je	 izgledalo	 da	 ništa	 ne	 može	 biti	 manje,	 a	 ipak	 to	 malo	 mesto,	 obuhvaćeno	 konceptima

velikog	i	malog	kakve	ljudi	imaju,	neće	izgledati	drugačije	od	velike	dimenzije,	ili	bića	većeg

oblika—bilo	 po	 tome	 kako	 se	 bogovi	 ili	 bića	 [u	 tom	 sićušnom	 domenu]	manifestuju,	 ili	 po

čudesnim	 prizorima	 tamo.	 Sva	 živa	 bića	 su	 jednaka.	 Nije	 bitna	 njihova	 fizička	 veličina.	 Ali

svejedno,	 [videti	 ih]	 biće	 okidač	 vaše	 vezanosti	 za	 ushićenje.	Mislićete,	 “Hej,	 to	 je	 stvarno

fenomenalno!”	Ali	istina	je:	u	masivnom	kosmičkom	telu	univerzuma,	takve	stvari	su	zapravo

suviše	 beznačajne	 da	 bi	 se	 pomenule.	 Shvatili	 ste	 šta	 sam	 sada	 pokušavao	 da	 objasnim?

(Aplauz)

Što	 će	 reći	 da	 je	 kosmos	 naprosto	 suviše	 ogroman,	 a	 živa	 bića	 naprosto	 su	 toliko	 brojna,
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nebrojena,	 i	 svih	 veličina.	 U	 koje	 god	 stanje	 postojanja	 da	 uđeš,	 gledaćeš	 na	 stvari,	 ili	 na

tamošnja	bića,	na	način	koji	je	konsistentan	s	tim	stanjem	postojanja.	Šta	više,	usled	razloga

kultivacije,	 i	 ti	ćeš	tamo	postati	božansko	biće—možda	još	božanskije	 i	moćnije	od	tih	bića.

Međutim,	 ti	 i	 dalje	 imaš	 ljudsko	 telo,	 pa	 ako	 spustiš	 svoj	 gard,	 tvoje	 ljudske	 vezanosti	 će

narasti:	“Hej,	ja	sam	fenomenalan!”	Pa	ćeš,	kad	se	vratiš	u	ovu	„realnost“	ljudskih	bića,	misliti,

“Hej,	ja	sam	stvarno	nešto	posebno!”	Zaista,	bilo	je	puno	ljudi	čiji	je	um	postao	nestabilan	kad

su	 malo	 videli,	 jedan	 deo,	 ili	 nešto	 što	 se	 desilo	 u	 univerzumu.	 Svojevremeno	 kad	 sam

predavao	Fa,	neki	ljudi	su	spoznali	neke	informacije	iz	vrlo	drevnih	vremena,	i	učinilo	im	se

da	 liče	 na	 bude.	 Onda	 su	 sebe	 počeli	 smatrati	 budama,	 i	 bili	 su	 oduševljeni.	 Takođe	 su

prestali	 da	 dolaze	na	naša	predavanja.	U	 ranim	danima,	 oni	 su	 svuda	 išli	 izjavljujući	 da	 su

bude	i	da	nema	potrebe	da	se	kultivišu.	Nisu	ni	mogli	da	se	kultivišu,	budući	da	su	narasle

njihove	ljudske	vezanosti.	Ako	se	u	kultivaciji	ne	oslobodiš	ljudskog	načina	razmišljanja,	sve

može	poslužiti	da	pokrene	tvoje	vezanosti,	 ili	može	postati	prepreka	u	tvojoj	kultivaciji.	Ne

dopusti	 da	 se	 razviju	 bilo	 kakve	 vezanosti.	 Kao	 što	 je	Učitelj	 rekao,	 nema	načina	 da	 ikako

sagledaš	pravu,	punu	sliku	kosmosa,	jer	nju	ne	mogu	videti	ni	božanska	bića	s	niskih	ravni,	a

kamo	li	ti,	koji	nosiš	breme	ljudskog	tela.	Uprkos	tome	što	bi	bića	u	tim	domenima	mogla	reći

o	tome	koliko	si	izuzetan,	pre	Ispunjenja	si	niko	i	ništa.	Nekad	davno,	možda	si	tamo	bio	biće,

ili	njihov	Kralj,	ali	to	je	sve,	jer	sada	si	ljudsko	biće	i	ne	možeš	da	se	vratiš	nazad.	Niko	se	ne

može	 vratiti	 nazad	pre	 nego	 što	 okonča	 kultivaciju,	 dok	ne	 uspe	u	 kultivaciji.	 Zato	 nikako

nemoj	biti	vezan,	ni	na	koji	način.	Sa	snažnim	ispravnim	mislima	i	mirnim	srcem,	radi	ono	što

treba	da	radiš.	Kosmos	je	naprosto	tako	ogroman.

Iako	su	mi	neke	reči	na	vrh	jezika,	nisam	sklon	tome	da	ih	izgovorim.	Jer	se	brinem	da	bi	od

toga	vaš	um	mogao	podivljati,	pa	ćete	hteti	da	pitate	zašto	ovo,	zašto	ono,	ispitujući	dalje.	To

bi	 pokrenulo	 neke	 vezanosti.	 Ali	 Učitelj	 će	 vam	 reći,	 naš	 kosmos—to	 će	 reći,	 onaj	 koji	 je

relevantan	za	naše	živote—ovaj	neuporedivo	masivan	kosmos	je	nešto	s	čime	sam	ja	odavno

završio	 posao.	 [Delovi]	 Učitelja,	 koji	 su	 bili	 na	 višim	 ravnima,	 već	 su	 se	 vratili	 na	 svoja

pripadajuća	mesta.	 Naš	 kosmos	 je	 već	 neuporedivo	 divan.	 Završivši	 sve	 ovo,	 hteo	 sam	 da

pređem	na	 sledeći	 korak,	 ali	 sam	 tada	 ustanovio	 da	 se	 ljudska	 dimenzija,	 budući	 da	 je	 na

površini	kosmosa,	 još	ne	može	osloboditi.	A	zašto?	Ovaj	kosmos	 je	toliko	masivan,	da	 je	 to

nezamislivo.	Njegovi	životi	su	toliko	brojni	da	ih	nemoguće	prebrojati	čak	ni	u	ovom	malom

rasponu,	dok	su	njegova	masivna	kosmička	tela	naprosto	neopisiva.	Zato	nikad,	kasnije	kad

sam	predavao	Fa,	nisam	govorio	o	tome	koliko	 je	velik	ovaj	kosmos,	 jer	što	kasnije	o	 tome

govorim,	on	biva	veći,	a	to	prevazilazi	sposobnost	 ljudskih	misli	 i	 jezika	da	se	opiše.	Kad	 je

Fa-ispravljanje	stiglo	do	krajnje	 tačke,	 ja	 sam	otkrio	da	su	bića	drugih	kosmičkih	 tela,	koja

nemaju	veze	ni	sa	čim	u	našem	kosmosu,	shvatila	koliko	je	dobro	na	kraju	ispao	naš	kosmos,

tako	da	 je	sada	kao	blistavi	dragulj	u	kosmosu,	kao	dijamant.	Svi	su	u	ovom	sagledali	nešto

dobro	i	poželeli	ovaj	Fa.	(Aplauz)

Ranije	sam	vam	objasnio	koncept	univerzuma,	i	to	kako	više	Mlečnih	puteva	sačinjava	jedan

njegov	raspon.	Taj	raspon	je	ono	što	mi	nazivamo	malim	univerzumom.	Potrebne	su	stotine
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miliona	ovakvih	univerzuma	da	se	sačini	univerzum	drugog	sloja.	Što	se	tiče	toga	koliko	 je

masivan	 kosmos	 na	 kraju,	 ako,	 recimo,	 jedan	masivan	 univerzum,	 koji	 se	 sastoji	 od	 trilion

slojeva,	 predstavlja	 jedan	 domen,	 pa	 ako	 onda	 grupišemo	 trilion	 ovakvih	 domena	 -	 ovaj

trilion	 triliona	 slojeva	 bismo	mogli	 nazvati	 česticom	 vazduha.	 Ova	 sala	 za	 konferencije	 je

puna	takvih	čestica.	Iako	je	ovo	kad	se	sabere	ogroman	broj	univerzuma,	to	 je	 i	dalje	mala,

beznačajna	 čestica	 u	 samo	 jednoj	 dimenziji	 univerzuma.	 Kad	 sam	 vršeći	 Fa-ispravljanje

stigao	do	kraja,	shvatio	sam	da	oblik	bića	više	nije	nešto	što	bi	bića	 ispod	mogla	razumeti;

dok	su	se	principi	Fa	uzdizali,	naprosto	nije	bilo	načina	da	ih	razumeju	bogovi	s	nižih	ravni.

Stigavši	do	tog	domena	i	njegovog	stanja,	konačno	sam	otkrio	da	je	i	to	samo	jedna	čestica

prašine	u	kosmosu.

Dobro	 znam	 da	 su	 bića	 jednaka,	 u	 kom	 god	 domenu	 bila:	 svako	 ceni	 lepotu	 života.	 Tri

domena	 su	 izuzetak,	naravno.	Kao	učenici	Dafe,	 ako	 ste	 sposobni	da	 ispunite	 svoje	misije;

ako	možete,	u	kom	god	domenu	svoje	kultivacije	bili,	spasiti	bića	koja	treba	spasiti;	ako	ste

sposobni	da	oslobodite	bića	koja	treba	da	spasite	među	ljudima;	i	ako	ste	u	stanju	da	ispunite

odgovornosti	 učenika	 Dafe,	 onda	 ćete	 kad	 se	 vratite,	 doživeti	 nezapamćenu	 čast	 i	 silnu

veličanstvenost	vašeg	kosmičkog	domena.	Sa	 svim	ovim,	 jedan	bog	neće	 imati	ništa	poput

osećaja	 neispunjene	 želje,	 kakvu	 bi	 čovek	 mogao	 imati.	 Bogovi	 nemaju	 ljudsko	 stanje

postojanja.	Bog,	bez	obzira	u	kom	domenu,	zapravo	ne	bi	bio	srećan	da	mu	se	ponudi	viši

domen.	Mislio	bi	da	to	mesto	nema	nikakve	veze	s	njim.	On	ne	bi	razmišljao	na	ljudski	način.

Masivno	 kosmičko	 telo	 koje	 sam	 opisao,	 nezamislivo	 golemo,	 trebalo	 je	 samo	 da	 vam	 da

predstavi	njegovu	enormnost.	Nemojte	se	zanositi	razmišljanjem	o	tome,	jer	to	ne	bi	donelo

ništa	dobro.	Naprosto	je	suviše	ogromno.

Ponekad	 razmišljam	o	 tome	 kako	 jedno	 individualno	 biće	možda	 izgleda	 trivijalno,	 ali	 ono

ima	svoju	životnu	priču.	Neka	su	ceremonijalna	i	inspirativna,	neka	su	kompleksna	i	puna	su

obrta,	neka	su	radosna,	neka	su	bolna,	a	neka	su	milostiva	 ili	dobra,	a	svako	 ima	drugačije

osobine	bića.	Ja	zbilja	pazim	na	njih.	Ali	takve	niže	živote	ne	cene	Kraljevi,	ili	još	viši	Bogovi

različitih	kosmičkih	ravni.	Ovo	je	nešto	što	određuje	njihovo	sopstveno	stanje	stvari.	Za	njih

je	 bitan	 samo	 sveukupan	 standard.	 Konkretno	 biće,	 ili	 grupa	 bića,	 onima	 u	 većim

prostranstvima	ne	znače	puno,	jer	[ti	bogovi]	su	naprosto	tako	krupni.	Do	ovog	časa,	ja	sam

završio	svo	Fa-ispravljanje,	sve	je	kompletirano,	i	druga	kosmička	tela	će	slediti	iste	korake.

Međutim,	ukupno	vreme	Fa-ispravljanja	se	ne	može	prolongirati.	Završiće	se	kad	treba	da	se

završi.

Do	nedavno,	neki	učenici	Dafe	još	nisu	bili	iskoračili,	pa	smo	morali	da	sačekamo	i	damo	sve

od	sebe	da	oni	krenu	napred.	Ali	vreme	za	ovo	vreme	ističe.	Kad	sam	video	učenike	koji	su

došli	 iz	 Kine,	 ja	 sam	 se	 zauzeo	 da	 kažem	učenicima	 koji	 još	 nisu	 bili	 iskoračili	 da	 to	 brzo

učine—da	pod	hitno	pronađu	te	izgubljene	učenike	i	prenesu	im	činjenice,	 jer	ono	što	im	u

suprotnom	sleduje	 je	najtragičniji	od	svih	krajeva.	Kultivacija	nije	mala	stvar.	A	 to	posebno

važi	 za	 učenike	Dafe,	 koji	 nose	 tako	 velike	 istorijske	misije.	 Od	 tih	misija	 zavisi	 opstanak,

život	tj.	smrt,	naprosto	nebrojeno	mnogo	bića.	Zar	vam	se	ne	čini	da	je	to	nešto	jako	važno?
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To	 je	vrlo	krupna	stvar.	Ovde	na	ovom	svetu,	na	površini,	 to	 je	samo	objašnjavanje	 istine	 i

zaustavljanje	progona	zla.	A	kad	ne	radite	stvari	dobro,	vi	pristupate	tim	stvarima	s	ljudskim

načinom	razmišljanja.	Međutim,	ovde,	na	ovom	svetu	stvari	su	iluzija,	i	vi	se	kultivišete	usred

vere	 i	 sumnje.	 Ako	 ste	 u	 stanju	 da	 na	 sebe	 gledate	 kao	na	 kultivatora	 i	 istinski,	 čvrsto,	 sa

snažnim	 ispravnim	mislima	obavljate	 stvari,	 onda	 je	 to	 samo	po	 sebi	nešto	 izuzetno.	To	 je

nešto	što	diktira	način	života	na	ovom	svetu,	i	stvari	se	ne	bi	važile	kad	biste	ih	mogli	uraditi

baš	 onako	 kako	 bi	 to	 učinilo	 jedno	 božansko	 biće.	 Kad	 bi	 to	 bilo	 dozvoljeno,	 mi	 bismo

jednostavno	pozvali	one	zemaljske	besmrtnike	da	siđu	sa	planina	i	obave	ove	stvari.	Ili	bismo

jednostavno,	 još	 na	 samom	 početku	 otključali	 gong	 učenika	 Dafe,	 i	 stvari	 bi	 za	 čas	 bile

obavljene.	Ali	ne	se	može	tako,	niti	bi	se	to	važilo.	Mi	spašavamo	ljude	usred	iluzije.	Ljudsko

društvo	je	iluzorno	mesto,	pa	moramo	spašavati	ljude	na	način	koji	pristoji	ljudskom	društvu.

Kad	je	stvoreno,	ono	je	namerno	napravljeno	kao	takvo.

Nisam	 siguran,	 sve	 ovo	 što	 je	 Učitelj	 rekao,	 jeste	 li	 sve	 shvatili?	 (Potvrda	 aplauzom)	 Neke

stvari	 nisu	 kako	 to	 ljudi	 zamišljaju.	 Jedna	 od	 kleveta	 zla	 bila	 je,	 “Ako	 je	 vaš	 Učitelj	 toliko

moćan,	zašto	onda	ne	radi	stvari	na	taj	i	taj	način?”	Ja	bih	to	mogao.	Ali	ja	ću	im	dati	šansu.

Došao	sam	da	spasim	živa	bića,	i	koliko	god	jedno	biće	bilo	rđavo,	ja	ću	mu	dati	šansu.	Ti	si

možda	postao	loš	i	usudio	si	se	da	izgovoriš	takve	stvari,	ali	to	 je	zbog	opadanja	morala	na

svetu,	kao	i	faktora	zla	na	delu,	iz	pozadine.	Ja	te	žalim	kao	biće,	i	osećam	milost	prema	tebi.

Želim	da	ti	dam	priliku.	Ne	bih	da	te	 izostavim.	Ali,	ako	bude	neophodno,	 ja	ću	to	svakako

učiniti.	Zapravo	će	to	učiniti	božanska	bića.	Kad	ugledaju	toliko	zlo,	ona	neće	moći	dalje	da

odlažu,	pa	ja	to	neću	ni	morati	da	uradim.

Učitelj	 je	 zbilja	 zadovoljan	putem	kojim	 su	učenici	Dafe	 išli	 ovih	 godina.	Naravno,	 oni	 koji

nisu	 dobro	 išli,	 ili	 koji	 nisu	 iskoračili,	 u	 ovom	času	 se	 i	 još	 uvek	 ne	mogu	 zvati	 učenicima

Dafe.	Oni	koji	su	se	probili,	i	uspeli	da	preuzmu	inicijativu,	su	zbilja	nešto	posebno.	Time	su

porekli	 smetnje	 starih	 sila.	 Oni	 se	 nisu	 priklonili	 zlu,	 niti	 ih	 je	 srušio	 ovaj	 surovi	 progon

učenika	 Dafe,	 bez	 presedana,	 koji	 je	 navodno	 trebalo	 da	 ih	 “iskuša”,	 dok	 je	 umesto	 toga

poslužio	da	očvrsne	takve	učenike	Dafe.	Bez	obzira	jesu	li	to	poteškoće	ili	progon	zla,	šta	god

bilo,	vi	ste	se	probili—zbilja	ste	se	probili	kroz	to.	Ono	što	je	ostalo	[od	zla]	više	nije	dovoljno

da	bi	 se	smatralo	nečim	što	može	nauditi	učenicima	Dafe	kao	celini.	To	 jedva	da	može	da

posluži	da	navodno	“iskuša”	one	koji	nisu	dobro	išli	putem,	ili	da	iskuša	neke	lokalne	sredine.

Kad	zlo	sagleda	ljudsko	razmišljanje	[kod	učenika	Dafe],	ono	grabi	priliku	da	učini	loše	stvari,

jer	stare	sile	veruju	da	stvari	tako	treba	činiti.	Dok	spašavamo	živa	bića,	mi	i	dalje	treba	da

poričemo	sve	te	smetnje	starih	sila.	To	je	ono	kako	smo	sve	vreme	uspevali	da	se	probijemo.

Učenici	 Dafe	 postižu	 uspeh	 za	 sebe	 dok	 poriču	 progon,	 spašavaju	 živa	 bića,	 i	 dobro	 idu

finalnim	delom	svog	putovanja.

Reći	ću	vam:	treba	da	cenite	put	koji	ste	prešli	i	ono	što	ste	uradili,	treba	da	cenite	sve	vreme

koje	 ste	proveli	potvrđujući	 Fa.	Što	 je	prošlo,	nikad	 se	neće	povratiti.	Kad	bi	neko	ponovo

pokušao	da	stvori	klimu	terora	u	kojoj	bi	očvrsnuo	učenike	Dafe,	to	više	ne	bi	bilo	moguće,

jer	 više	 ne	 preostaje	 tako	 puno	 zla.	 Kako	 Fa-ispravljanje	 hrli	 napred,	 nivo	 za	 nivoom,	 ono
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neprekidno,	masovno,	 uništava	 elemente	 zla,	 i	 novi	 kosmos	 konstantno	napreduje	u	 svom

formiranju.	 Učenici	 Dafe,	 koji	 su	 se	 dobro	 pokazali,	 eliminišu	 zlo	 na	 širokoj	 osnovi	 širom

[kosmičkog]	 prostora	 i	 delova	 za	 koje	 su	 sami	 odgovorni.	 Zato,	 ako	 bi	 neko	 poželeo	 da	 ti

elementi	zla	odigraju	značajniju	ulogu,	to	više	ne	bi	bilo	moguće.

Kao	što	znate,	danas	svi	u	kineskom	društvu	proklinju	zlu	Partiju.	Vi	znate	zašto.	Oni	stariji

među	nama	se	sećaju	kako	ranije	niko	nije	smeo	da	kritikuje	zlu	Partiju.	Ali	sada	to	svi	čine,

jer	sada	skoro	da	nema	preostalih	faktora	zla	pokvarene	Partije.	Svojevremeno	kad	je	progon

počeo,	gustina	kojom	su	oni	sve	pokrili	bila	je	velika.	Oni	su	nadzirali	ljude,	pa	su	čak	i	vladali

njima	-	i	ko	bi	se	usudio	da	kaže	da	je	zla	partija	loša?	Ni	u	kupatilu,	iza	zatvorenih	vrata,	niko

se	ne	bi	usudio	da	 šapatom	kaže	 išta	protiv	Partije,	pa	čak	 i	 tada	bi	 se	plašio.	To	su	bili	 ti

elementi	zla	na	delu.	Ali	sad	kad	su	ti	elementi	zla	do	te	mere	odstranjeni	da	skoro	više	da	ne

postoje,	 ljudi	 koji	 imaju	 još	 osećaja	 za	 pravdu	 ustaju	 i	 progovaraju.	 Pa	 čak	 i	 kad	 vide	 zlu

Partiju	kako	progoni	ljude,	ljudi	se	usuđuju	da	je	odbace,	jer	više	nije	preostalo	tako	puno	zlih

faktora.	Drugim	rečima,	više	nema	klime	terora,	i	sve	više	nestaje	sredina	koju	su	stare	sile

stvorile	zarad	progona	kultivatora,	da	bi	očvrsle	učenike	Dafe.	Kad	više	ne	bude	dovoljna	da

testira	učenike	Dafe,	ili	da	služi	kao	pritisak	dok	učenici	Dafe	spašavaju	živa	bića,	to	je	onaj

trenutak	 kad	 se	 stvari	 završavaju.	 Nisam	 vam	 ja	 potreban	 da	 vam	 to	 kažem.	 Vi	 to	 sami

možete	 da	 sagledate.	 Situacija	 se	 rapidno	 menja.	 Ali	 šta	 god	 bio	 slučaj,	 kultivatori	 su

kultivatori	i	mi	se	ne	mešamo	u	politiku	običnih	ljudi.	Svakog	ko	je	činio	dobre	stvari	za	Dafu

potvrdiće	 bogovi.	 I	 naravno,	 učenici	Dafe	 će	 biti	 svedoci	 toga.	 Za	 te	 ljude,	 to	 je	 isto	 što	 i

stvaranje	budućnosti	za	sebe.

To	je	sve	što	ću	danas	reći.	Svima	vam	hvala.	(Dug,	oduševljen	aplauz)

Dodaću	nekoliko	 reči.	Obličje	u	kom	vidite	Učitelja	 je	 ljudsko.	To	 je	potpuno	 ljudski	 lik,	 sa

svim	komponentama	čoveka—baš	kao	 ljudsko	biće.	Ali,	na	svakom	nivou	kosmosa,	po	svom

obliku,	telo	Učitelja	tačno	odgovara	bićima	s	tog	nivoa	kosmosa.	To	važi	i	ovde.	Kao	što	sam

vam	rekao,	iako	je	ovo	mesto	ljudskih	bića,	budući	da	je	glavni	deo	Učitelja	ovde,	ova	tačka	je

postala	 srce	 celokupnog	 Fa-ispravljanja.	 Bilo	 da	 su	 to	 stare	 sile,	 ili	 bića	 koja	 želimo	 da

spasimo,	 sva	masivna	 kosmička	 tela	 u	 kosmosu,	 koja	 hoće	 da	 budu	 spasena,	 žele	 da	 uđu

ovamo.	Iz	sigurnosnih	razloga,	pravi	životi	svih	bića	koja	treba	ispraviti	s	Fa	su	smešteni	ovde

sa	mnom;	njihovi	životi	su	zapečaćeni	u	meni,	u	slojevima	nad	slojevima	mojih	čestica,	sve	do

mojih	 ćelija	 na	 samoj	 površini.	 Ali	 i	 pored	 ovog,	 reći	 ću	 vam,	 Učitelj	 se	 nimalo	 neće

razlikovati	od	 ljudskog	bića.	 Ja	nikome	neću	 izgledati	 kao	bog,	osim	neposredno	pred	kraj

Fa-ispravljanja.	 Kad	 bih	 se	 sada	 pojavio	 u	 vidu	 boga,	 to	 bi	 upropastilo	 vaše	 uslove	 za

kultivaciju;	to	bi	pokidalo	 iluziju	pod	kojom	treba	da	se	prosvetlite	u	stvari.	Od	te	tačke	na

dalje,	sve	vaše	akcije	bile	bi	uzaludne,	sve	bi	propalo,	i	živa	bića	se	ne	bi	mogla	spasiti.	Zato

nemojte	 gledati	 na	 Fa	 s	 ljudskim	 načinom	 razmišljanja,	 i	 nemojte	 razmišljati	 o	 Učitelju	 s

ljudskim	 načinom	 razmišljanja.	 Fa	 koji	 vas	 je	 Učitelj	 naučio	 može	 da	 vam	 omogući	 da	 se

kultivišete,	i	na	osnovu	tog	Fa	treba	da	se	kultivišete	i	merite	stvari.	U	Fa	nema	grešaka.	Fa	je

napisan	 najpovršinskijim,	 ljudskim	 jezikom,	 upotrebom	 struktura	 ljudskog	 jezika,	 ali	 on
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nikako	nije	ograničen	na	površinski	nivo:	nivo	za	nivoom	za	nivoom	za	nivoom,	u	njemu	se

sadrže	Fa-značenja.

Svima	vam	hvala!	(Dug,	oduševljen	aplauz	prolama	se	halom)

Li	Hongzhi	

13.05.2012.

prevod	na	srpski,	01:00:00
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